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Taustaa ja mo vaa o 
Hyvä lukija, 

Olen kuudennen vuoden opiskelija perus eteiden korkeakoulusta. Olen tänä keväänä suori anut kandidaa n 
tutkinnon etotekniikan koulutusohjelmasta, ja tällä hetkellä olen maisterivaiheen alussa. Alkujaan opintoni 
olen aloi anut sähkötekniikan koulutusohjelmassa 2018, jonka jälkeen vaihdoin etotekniikan opintoihin 
syksyllä 2019. 

Koulutusohjelman vaihdosta huolima a olen aina tuntenut Sähköinsinöörikillan eniten omaksi killakseni. Sen 
kau a olen saanut ensikosketukseni meidän hienoon yhteisöömme ja kul uuriimme täällä Aallossa. Myös 
ensimmäiset kokemukseni vapaaehtoisuudesta yhteisössämme olen löytänyt killan kau a jo ensimmäisenä 
opiskeluvuotenani, ja siitä alkanut matka on minut tähän as  tuonut. 

Vähintään yhtä tärkeitä kuin kandidaa n tutkintoni, ovat tähänas sista opiskelijavuosistani käteen jääneet 
kokemukset. Meidän yhteisömme ja kul uurimme Aallossa ovat ainutlaatuisia, ja ne ovat vuosien saatossa 
vieneet minut täysin mukanaan. Tämä yhteisö tarjoaa koko ajan jotakin pitkäaikaista ja perinteistä, mu a myös 
uu a, eikä pelkää kehi yä sukupolvien saatossa. On ollut ilo olla mukana tässä kaikessa. Vaikka olenkin eh nyt 
jo paljon nähdä ja kokea, tuntuu minusta siltä, e ä minulla on vielä anne avaa yhteisöllemme. Tästä syystä 
olen hakemassa ylioppilaskuntamme hallitukseen. 

Relevan  kokemus ja omat vahvuudet 
Otaniemen vapaaehtoistoiminnan olen aloi anut jo vuonna 2019 Sähköinsinöörikillan toimihenkilönä 
Ulkotoimikunnassa Interna onal Helper -nimikkeellä. Tällöin tehtävänäni oli olla mukana au amassa mm. 
killan kv-tapahtumissa. Samana syksynä lähdin myös Kv-ISOksi. Tänä aikana ehdin kiinnostua kiltamme ulko- 
sekä kv-toiminnasta, ja lähdin uudestaan vuonna 2020 Ulkotoimikuntaan Ulkosuhdevastaavaksi. Vuonna 2021 
astuin Sähköinsinöörikillan hallitukseen ulkomestarin rooliin, jolloin vastuullani oli n. 8 henkilön 
Ulkotoimikunnan johtaminen, yhteistyö ystävyysainejärjestöidemme kanssa, sekä kansainvälisten 
opiskelijoiden toivo aminen tervetulleeksi kiltaamme ja Aaltoon. Tuona vuonna olin myös ensimmäistä kertaa 
Teekkarijaoston alaisessa Kansainvälisyystoimikunnassa. 

Vaikkakin kokoavan toimikunnan konsep  oli tuolloin itselleni vielä uusi, tykästyin nopeas  toimikunnan 
toimintaan. Porukassa viihtyi helpos , ja yhteistyö sujui. Tästä syystä kiinnostuin toimikunnan 
puheenjohtamisesta, ja pää n hakea Teekkarijaostoon Kansainvälisyys rehtöörin rooliin, johon minut lopulta 
vali in. Siitä alkoi 2-vuo nen taival AYY:n vapaaehtoisena. 

Koen, e ä Teekkarijaostossa toimiessani olen saanut laajan käsityksen sekä ylioppilaskuntamme e ä koko 
yhteisömme toiminnasta. Olen nähnyt, kuinka rikasta opiskelijakul uuria pyöritetään vapaaehtoisten voimin, 
jotka ovat valmiita lai amaan itsensä likoon yhteisömme puolesta. Pidän sitä arvokkaana, vaikka huonoja 
puoliakin, kuten hyvinvoinnin sivuu aminen, tästä ilmiöstä löytyy. 



Uskon tämän kokemuksen tuovan minulle mahdollisuuksia toimia myös tulevissa tehtävissä, mikäli minut 
valitaan. Lisäksi olen ihmisläheinen ja tulen hyvin kaikkien kanssa toimeen. Minulle kansainvälisyydestä on 
muodostunut tärkeä asia näiden muutamien viime vuosien aikana, ja täten olen halukas ja kykenevä 
työskentelemään myös kansainvälisessä ympäristössä. Olen nopea oppimaan, ja otan uudet kokemukset sekä 
haasteet innolla vastaan. 

Kiinnostuksen kohteet 
Kuten maini ua, pitkän vapaaehtoisurani aikana erityises  arvostukseni kaikkia yhteisön vapaaehtoisia 
kohtaan on kasvanut suureksi. Tästä johtuen AYY:n hallituksessa minua ensisijaises  kiinnostaisi toimiminen 
vapaaehtoisten kanssa sekä tukena. Muut minua kiinnostavat aiheet ovat yhteisö, kansainvälisyys sekä uusien 
opiskelijoiden asiat, joista minulla on myös kokemusta. 

Loppusanat 
Mikäli minut valitaan, haluan paino aa erityises  tätä yhteisömme ja kul uurimme tärkey ä 
ylioppilaskunnassa. Mielestäni nämä ovat ne ainekset, joilla tehdään maailman parasta opiskelijan elämää! 

 

Ystävällisin terveisin, 
Oliver Hiekkamies 

 

 

 

 

 

  



Oliver Hiekkamies 
Applica on to the board of Aalto University Student Union 

 

Background and Mo va on 
Dear reader, 

I am a sixth-year student at the school of science. I got my bachelor’s degree in computer science this spring 
and am at the beginning of my master’s studies. Originally, I started in the electrical engineering program in 
2018, a er which I switched my major to computer science in the autumn 2019. 

Although I have switched my major, I have always felt more belonging in the Guild of Electrical Engineering. It 
has provided me with the first touches into our great community and culture here in Aalto. Also, my first 
experiences of volunteering in the community I have found through the guild already on my first year, and the 
journey started from there has brought me here. 

At least as important as I consider my bachelor’s degree, I consider the experiences from my student years so 
far. Our community and culture at Aalto are one of a kind, and they have dragged me in deep during these 
years. This community constantly offers something tradi onal, but also new, and it is not afraid to change with 
new genera ons. It has been a great joy to be involved in all of this. Although I have already experienced a lot, 
I feel like I s ll have something to give to the community. That is why I am applying to the board of the student 
union. 

Relevant experience and strengths 
My Otaniemi volunteering started already in 2019 as a guild official in the Commi ee of External Affairs, with 
the tle Interna onal Helper, helping to organize e.g., events for interna onal students. The same year in the 
autumn I also acted as an interna onal tutor. During this me, I got interested in our guild’s interna onal 
ma ers and external affairs, which led me to be an External Affairs Responsible in 2020. In 2021 I was in the 
board of the Guild of Electrical Engineering as the Master of External Affairs, leading the Commi ee of External 
Affairs with around 8 people, connec ng with our friendship organiza ons, and being responsible for 
welcoming new interna onal students into our guild and Aalto. That was also the first year I was in the 
Interna onal Commi ee under the Teekkari Sec on. 

Although the concept of a gathering commi ee was new to me at that me, I quickly grew fond of the 
commi ee. It was easy to work together with the members of the commi ee. This is why I got interested in 
being the chairperson of the Interna onal Commi ee, decided to apply for the role in Teekkari Sec on, and 
got selected, star ng my two years of being an AYY volunteer. 

I feel like the me working in the Teekkari Sec on has given me a good understanding of our student union as 
well as the whole community. I have seen how the rich student culture is run with volunteers, who are ready 
to put themselves out there for the community. I value it, although it has its downsides as well, such as the 
ignorance for wellbeing related to this phenomenon. 

I believe this experience brings me possibili es to act in future posi ons as well, if I get selected. I am also easy 
to work with, and I get along well with others. Interna onality has developed into an important ma er for me 



during these couple of years, thus I am also willing and capable to work in an interna onal environment. I am 
quick to learn and take on new experiences and challenges with ambi on. 

Interests 
As men oned, during my years of volunteering my respect towards other volunteers has risen greatly. 
Therefore, suppor ng and working with volunteers would be my greatest interest in the board of AYY. Other 
themes that I am interested in are community, interna onality, and new students, from which I also have 
experience. 

Closing words 
If I get selected, I want to emphasize the importance of our community and culture in the student union. In my 
opinion, these are the ingredients for the best students’ life in the world! 

 

Best regards, 
Oliver Hiekkamies 

 

 


